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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 25 februari 2016 

 

Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, burgemeester 

Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, Monique Van der Straeten, 

Vincent Jonckheere, schepenen  

Christian Andries, Jan Verhasselt, Didier Noltincx, Roger Mertens,  

Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels (vanaf punt 2),  

Robert De Lille (vanaf punt 6), Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen 

Weemaes (vanaf punt 5), Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, 

Veerle Haemers, Michèle Laemont, Bert Vannieuwenhuyse, Bernard 

Hoebanckx, raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

Verontschuldigd : Christine Lemmens, schepen 

 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Verslag gemeenteraad 28/01/2016 : met 20 stemmen voor bij 1 onthouding ( Thierry 

Mombeek )  

2. Gemeentelijk reglement inzake taxidiensten en de diensten voor het verhuren van 

voertuigen met bestuurder  : Jeannine Sarels treedt in zitting. Schepen Van der Straeten 

licht dit punt toe: wordt goedgekeurd met 19 stemmen voor bij 3 onthoudingen ( Didier 

Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio )  

3. Gemeentelijk reglement tarieven taxi : schepen Van der Straeten licht dit punt toe : wordt 

goedgekeurd met 19 stemmen voor bij 3 onthoudingen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, 

Roberto Galluccio )  

4. Belasting op taxidiensten en diensten voor het verhuren van voertuigen met bestuurder  : 

schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt goedgekeurd met 19 stemmen voor bij 3 

onthoudingen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio )  



5. Provincie Vlaams-Brabant - Ontwerp provinciale ruimtelijke uitvoeringsplannen 

'Afbakeningslijn', 'Rondeweg N9k', 'Regionaal bedrijventerrein Mollem en aansluitend 

open agrarische gebied met landschappelijke waarde', 'Stadsrandbos', 'Stedelijke 

ontwikkelingszones kleinhandel en gemeenschapsvoorzieningen', 'Beperking grootschalige 

en ruimtebehoevende handel N9-N47-N285' - openbaar onderzoek : schepen Jonckheere 

verlaat de zitting en neemt plaats in het publiek ingevolge belangenvermenging.  

 (Koen Weemaes treedt in zitting. De burgemeester licht dit punt toe : wordt goedgekeurd 

met 21 stemmen voor bij 1 onthouding ( Jan Verhasselt ) . Schepen Jonckheere treedt terug 

in zitting. 

6. Haviland : oprichting overlegorgaan : Robert De Lille treedt in zitting. De burgemeester 

licht dit punt toe . Walter Vansteenkiste wordt aangeduid als afgevaardigde en Vincent 

Jonckheere als plaatsvervangend afgevaardigde. Dit punt wordt EENPARIG goedgekeurd. 

7. Farys : oproeping algemene vergadering TMVW - 11/04/2016 : de burgemeester licht dit 

punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Wies Herpol 

 

Heeft vernomen dat er bijkomende middelen voorzien zijn voor extra plaatsen in het onderwijs, 

nl 40 miljoen euro voor heel Vlaanderen waarvan 1 miljoen euro voor Wemmel. Hij vraagt 

hierover meer duidelijkheid. 

Schepen Van der Straeten antwoordt dat gezien de capaciteitsproblemen in Wemmel, de 

sleuteldata(bevolkings- en geboortecijfers, leerlingenaantallen,…) doorgegeven werden aan het 

departement Onderwijs. Hiervoor krijgen we nu middelen toegewezen. Het is de bedoeling om 

plaatsen te creëren en capaciteitsprojecten te ontwikkelen. 

 

Dinsdag 1/3/2016 zal een vergadering hierover plaatsvinden en zullen we meer informatie 

krijgen. Er zal ook een lokale Task Force moeten opgericht worden. 

 

 

Koen Weemaes 

 

Vraagt of de uitbreiding van de Franstalige school in dit project kan verwerkt worden. 

Schepen Van der Straeten antwoordt dat dit totaal iets anders is. Middelen voor uitbreiding staan 

los van de middelen van Agion, dat de aankoop, de bouw en de verbouwing van schoolgebouwen 

subsidieert. 

De capaciteitsprojecten zullen verdeeld worden over de vier Wemmelse scholen. 

 

 

Didier Noltincx 

 

Stelt zich vragen bij het huidig cultuurbeleid en vindt dat er tijdens de vorige legislatuur veel 

meer tweetalige activiteiten plaatsvonden en dat er ook bijna geen informatie verschijnt op de 

website. 



De burgemeester antwoordt dat er inderdaad een nieuwe weg bewandeld wordt op gebied van 

cultuur. Dit is een beleidskeuze. 

Voor bestaande activiteiten zoals bv de bibliotheek of de jaarmarkt verandert er niks.  

In de toekomst zal de communicatie wel veranderen nl. er komt een nieuwsbrief ipv het huidige 

infoblad en er komt een nieuwe website.  

 

 

Jan Verhasselt 

 

Vraagt naar de stand van zaken van IWVB. 

De burgemeester antwoordt dat hij uitgenodigd werd bij KPMG. Er werd een toelichting gegeven 

met betrekking tot het toekomstperspectief van IWVB. Specifieke plannen en wensen mochten 

doorgegeven worden.  

Er zal met verschillende gemeenten samengewerkt worden. 

 

Christian Andries verlaat de zitting. 

 

Monique Froment 

 

Vraagt naar de uittreding bij IWVB. 

De burgemeester antwoordt dat het contract loopt tot eind 2018. Er zal waarschijnlijk geen 

vroegtijdige uittreding komen maar de samenwerking zal stoppen als de termijn verlopen is. 

 

De volgende gemeenteraad gaat door op 24/03/2016. 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 25 maart 2016. 

 

 

Wemmel, 1 maart 2016 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) R. DE VISSCHER 

 


